












Hoe veilig is onze 
gemeente Zemst? 
Volgens een recente studie voelt 
86% van de Zemstenaars zich zel-
den tot nooit onveilig in onze ge-
meente. Maar is dit wel terecht? 
Als men naar het aantal misdrijven kijkt, dan zijn deze 
gedaald van 1.195 in 2009 naar 963 in 2016. Met an-
dere woorden, er is een daling van 19% op 8 jaar tijd, 
wat zeker beter is dan het gemiddelde in Vlaanderen 
(- 13%).
Als men de gegevens verder analyseert, dan merkt 
men dat de belangrijkste misdrijftypes, gepleegd in 
onze gemeente, “diefstal en afpersing” zijn met 447 
gemelde gevallen. Dit is goed voor bijna de helft van 
alle misdrijven. Voor Open Vld is eigendom heilig. Het 

is de taak van de gemeente om de bezittingen van 
Zemstenaars zo goed mogelijk te beschermen.
In dat opzicht is het heel belangrijk dat alle zwakke 
punten van een woning goed beveiligd worden. Als 
een inbreker ondanks alles toch je woning uitkiest, is 
het belangrijk om hem zo lang mogelijk buiten te hou-
den. Onderzoek heeft aangetoond dat een inbreker 
zijn poging na gemiddeld drie minuten staakt. Zorg 
ervoor dat alle bereikbare gevelopeningen dus goed 
beschermd zijn.
Aarzel zeker niet om de diefstalpreventieadviseur 
van KASTZE te contacteren. Hij zal gratis en vrijblij-
vend informatie geven over het beveiligen van je wo-
ning en indien je het advies volledig uitvoert, dan kom 
je zelfs in aanmerking voor een inbraakpreventiepre-
mie. Gewoon doen!

ANPR-camera’s zie je meer en meer in het straatbeeld op-
duiken. Deze camera’s doen aan automatische nummer-
plaatherkenning, waardoor verdachte voertuigen kunnen 
gevolgd worden door de politiediensten. In de politiezone 
Kastze zijn sinds het najaar 2016,  26 dergelijke camera’s ac-
tief. In het systeem geregistreerde nummerplaten zorgen 
voor een ‘hit’, waarna deze opgevolgd kunnen worden. De 
camera’s zijn geplaatst op de invalswegen van de politie-
zone. Ook de op- en afrit van de E19 aan de Schumanlaan 
is zo beveiligd. In de strijd tegen de woninginbraken is deze 
technologie een niet te onderschatten hulpmiddel.

B. Lesage 

ANPR-camera’s in de strijd tegen 
rondtrekkende dievenbendes

Aarzel niet om de diefstalpreventieadviseur te contacteren voor vrijblijvende informatie. 
Maak samen met ons van Zemst een veilige gemeente.
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Onze agenda 
Mocht je het nog niet genoteerd heb-
ben, hieronder nog eens een kort over-
zicht van onze aankomende activiteiten:
• Pinkstermaandag 21 mei: Hapje & Tapje 
tijdens de Pinksterjaarmark van Zemst. 
• Zondag 10 juni is het niet enkel vader-
dag, maar ook ons jaarlijks Open Vld 
familierestaurant. Iedereen is van harte 
welkom in de voetballokalen van KCVV 
Elewijt en dit vanaf 11u30 doorlopend 
tot 20u.
• Medio mei/juni : Hulp bij het invullen 
van uw aangifte in de personenbelating. 
Meer info in onze volgende Flash!
• Zaterdag 1 september 2018 : Be-
zoek aan het Federaal Parlement in de 
voormiddag. Inschrijven kan alvast via 
jurgen@lukvanbiesen.be
• Begin September infoavond “Uw vei-
ligheid”. Locatie en datum worden zo 
snel mogelijk meegedeeld!
• Vrijdag 16 novemer test Jong VLD je 
kennis tijdens hun 4e Jong VLD Quiz in 
d’Oude School van Weerde! 

Wens je meer informatie over een be-
paalde activiteit, stuur dan gerust een 
mailtje naar jurgen@lukvanbiesen.be .
Hopelijk tot op één van onze festivitei-
ten! 

Niemand komt onopgemerkt onze gemeente in. 

Yves Letot over het veilig-
heidsgevoel in Zemst. 
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